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Z A P I S N I K 
 

sa  7 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 10. studenog 2017. godine sa 
početkom u 18,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice 

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivana Drescher, Ivana Juran Magdić, Venčoslav Skračić, , Joso 
Mudronja, Mateja Bašić, Edo Juraga, 
 

Opravdano odsutni: Maja Barešić, Milan Ježina, Vladimir Turčinov, Enio Turčinov, Petar Ježina 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Melanija Turčinov Rameša-pročelnica OMK, Vesna Juran- 

djelatnica OMK  

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 
nazočno 6 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA 

Mateja Bašić: mogu li znati zaključke sa sastanka o prostornom planu. 
Melanija T. Rameša: zapisnik još nije gotov, ali ću vam ga proslijediti sa svim zaključcima prije nego ga 
pošaljem izrađivaču.  
Toni turčinov: u biti ništa nova, bilo je sve ono što smo već govorili.  Bio je prisutan Lučev i Šajn i 
gospođe iz UIH-a. 
Mateja Bašić: a konkretno koje točke? 
Toni Turčinov: bilo je pumpa, arheološko nalazište, rekreacijski park, Hirpe, poslovna zona, granica 
općina Tisno općina Murter-Kornati, za ova zemljišta na malim otocima, imaš trideset tisuća metri sad 
zamisli da na Viniku napraviš kuću od 400 m2 i tisuću metri podruma. Mi se još moramo sastani i 
proći neke točke i izaći prema izrađivaću. Nema ništa novo samo je izmjena nekih stvari koje nam 
smetaju u radu.  
Mateja Bašić: odluka sama po sebi je opća i može se izmjenitit svašta. To je razlog zašto pitam.  
Toni Turčinov: ja  bi volio da je ostalo na točkastim izmjenama, ali je županija rekla da se ide na 
izmjene.  



Mateja Bašić: pokrenula se neka on line inicijativa i ide se u smjeru peticije konkretno za izgradnju na 
Pod Raduč, pa mene zanima stav općine, da li će se općina priključiti takvoj peticiji ili će pokrenuti 
snešto svoje, jer je tamo napisano taksativno kome je upućeno. 
Toni Turčinov: mi smo od početka imali jasan stav i probali smo od početka to zaustaviti i pokušali smo 
svim pravnim stvarima to zaustaviti i nismo uspjeli. Jedimo što možemo je ta peticija koja ne verujem 
da će donjeti ploda jer kad on izvadi svoje papire i vidi se da je sve crno na bijelo to nitko neće 
zaustavljati.  
Mateja Bašić: oni konkretno govore o toj građevinskoh dozvoli da ona nije pravovaljana  
Toni Turčinov: pravovaljana je  
Mateja Bašić: ali da postoji neka odluka u kojoj je rečeno da se ne smije tamo graditi, nisam baš 
upoznata sa time.  
Toni Turčinov: ja ću reći koliko ja znam, ovaj nije ni znao da se može tamo graditi dok mu arhitekta nije 
rekao da može ako objedini čestice, mislim da bi tako napravio svaki investitor. Meni su došli ti ljudi sa 
peticijom i ja sam je potpisao, ali ne mogu podržati anonime peticije, iz razloga jer ne znam tko iza 
toga stoji. Po meni da je 2013. godine prošao plan ovo se nikad ne bi dogodilo. Po meni u nekim 
situacijama treba biti čovjek, pa ako nitko nije gradio tamo dolje kuću ne trebaš ni ti. Melanija i ja smo 
bili sedet puta na deset različitih lokacija, ustanova u kojim smo pokušavali to srušiti, ali jednostavno 
nismo uspjeli.  
Venčoslav Skračić: možda bi bilo dobro aktualizirati pitanje Modrav, kad si već spomenija granicu 
općine. Betinsko izgralište koje je sporno i ono u polju 
Toni Turčinov: i Kosirina, podloge nam se ne poklapaju.   
Venčoslav Skračić: možda bi trebalo postaviti pitanje oko Modrav, jer mi smo katastarska općina 
Murter-Betina, a ne gospodarimo sa Modravama, a više smo od 50% smo vlasnici, možda i 70% je 
murtersko vlasništvo, a mi sa njim administratvino ne gospodarimo, tako da bi to trebala biti neka 
buduća tema.  
Toni Turčinov: ne radi se ovdje o toj granici, radi se između betinskog igrališta, ulici Vukovarskoj ono u 
poju i Kosirina.  
Mateja Bašić: ali to je potrebno riješiti. Samo se mora sjesti i dogovoriti.  
Venčoslav Skračić: ima li još tko pitanje, ako nema idemo na dnevni red.   
 
 
D n e v n i   r e d 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Općinskog vijeća, 
2. Prijedlog Odluke o otvrđivanju prijedloga za imenovanje člana uprave (direktora/icu) 

trgovačkog društva “Murtela” d.o.o. za komunalne djelatnosti iz Murtera, 
3. Prijedlog Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na dohodak ostvaren na 

području Općine Murter-Kornatiza realizaciju kapitalnih projekata po Sporazumu o 
zajedničkom financiranju kapitalnih projekata od interesa za razvoj otoka Murter (naša KLASA: 
342-01/16-01/03, URBROJ: 538-06-16-1 od 27. prosinca 2016.)  

4. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na 
dohodak ostvaren na području Općine Murter-Kornati za realizaciju kapitalnog projekta 
izgradnje Dječjeg vrtića u Murteru, po Sporazumu o zajedničkom financiranju kapitalnih 
projekata od interesa za razvoj otoka Murtera (naša KLASA: 342-01/16-01/03, URBROJ: 538-
06-16-1 od 27. prosinca 2016.) 

 
Venčoslav Skračić: ima li tko nadopunu ili izmjenu, ako nema ja bi predložio da se točke tri i četiri 
zamjene na način da četvrta točka postane treća, tako da bi dnevni red glasio.  
 
 
 
 



D n e v n i   r e d 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Općinskog vijeća, 
2. Prijedlog Odluke o otvrđivanju prijedloga za imenovanje člana uprave (direktora/icu) 

trgovačkog društva “Murtela” d.o.o. za komunalne djelatnosti iz Murtera, 
3. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na 

dohodak ostvaren na području Općine Murter-Kornati za realizaciju kapitalnog projekta 
izgradnje Dječjeg vrtića u Murteru, po Sporazumu o zajedničkom financiranju kapitalnih 
projekata od interesa za razvoj otoka Murtera (naša KLASA: 342-01/16-01/03, URBROJ: 538-
06-16-1 od 27. prosinca 2016.) 

4. Prijedlog Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na dohodak ostvaren na 
području Općine Murter-Kornatiza realizaciju kapitalnih projekata po Sporazumu o 
zajedničkom financiranju kapitalnih projekata od interesa za razvoj otoka Murter (naša KLASA: 
342-01/16-01/03, URBROJ: 538-06-16-1 od 27. prosinca 2016.)  

 
 
Venčoslav Skračić: tko je za ovakav dnevni red? 
 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Općinskog vijeća 
 

Venčoslav Skračić. Tko je za ovakav zapisnik? 

 Zapisnik sa prethodne sjednice Općinskog vijeća prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

2.Prijedlog Odluke o otvrđivanju prijedloga za imenovanje člana uprave (direktora/icu) trgovačkog 
društva “Murtela” d.o.o. za komunalne djelatnosti iz Murtera 

 

Melanija T. Rameša: direktoru komunalnog društva Murtela d.o.o. je istekao mandat u listopadu ove 

godine te je potrebno imenovati novog direktora a sukladno odredbama zakona o sprečavanju 

sukoba interesa općinsko vijeće daje prijedlog načelniku koji je skupština  društva. 

Mateja Bašić: znači vijeće predlaže načelniku, a načelnik je skupština i donosi odluku. 

Melanija T. Rameša: tako je. Sada vi predložite kandidata.  

Ivana Juran Magdić: evo ja predlažem Petra Ježinu.  

Venčoslav Skračić: ima li još tko prijedloga. Ako nemamo stavljamo ga na glasovanje, pa tko je za? 

 Prijedlog da PETAR JEŽINA bude imenovan za direktora komunalnog poduzeća Murtela d.o.o. 

prihvaćen je JEDNOGLASNO 

3.Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na 
dohodak ostvaren na području Općine Murter-Kornati za realizaciju kapitalnog projekta izgradnje 

Dječjeg vrtića u Murteru, po Sporazumu o zajedničkom financiranju kapitalnih projekata od 



interesa za razvoj otoka Murtera (naša KLASA: 342-01/16-01/03, URBROJ: 538-06-16-1 od 27. 
prosinca 2016.) 

 
Melanija T. Rameša: to je odluka kojom se mijenja ona osnovna odluka o korištenju sredstava 
ustupljenih iz poreza na dohodak, u kojoj je određen iznos i sad dio iznosa moramo osloboditi kao bi 
ga mogli utrošiti u jugozapadnu obalu.  
Mateja Bašić: ovo je samo izmjena odluke koju smo već donjeli.  
Toni Turčinov: tako je.  
Venčoslav Skračić: ako nema pitanja stavljam treću točku dnevnog reda na glasovanje, pa tko je za? 
 

 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na 
dohodak ostvaren na području Općine Murter-Kornati za realizaciju kapitalnog projekta 
izgradnje Dječjeg vrtića u Murteru, po Sporazumu o zajedničkom financiranju kapitalnih 

projekata od interesa za razvoj otoka Murtera (naša KLASA: 342-01/16-01/03, URBROJ: 538-
06-16-1 od 27. prosinca 2016.) prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
4.Prijedlog Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na dohodak ostvaren na području 

Općine Murter-Kornatiza realizaciju kapitalnih projekata po Sporazumu o zajedničkom financiranju 
kapitalnih projekata od interesa za razvoj otoka Murter (naša KLASA: 342-01/16-01/03, URBROJ: 

538-06-16-1 od 27. prosinca 2016.) 
 

Toni Turčinov: znači imamo ona sredstva koja smo u prošlom sazivu izglasali te imamo dva i pol 

milijuna a na posebnom računu. Mi smo ta sredstva prvo mislili uložiti u izgradnju vrtića. Kako kod 

izgradnje vrtića imamo problema sa česticom koja se prelazi preko javne gušterne. Tu smo mi dobili 

na sudu, ali se državno odvjetništvo žalilo i ministarstvo na ne može darovati čestice dok god imamo 

spor. A ovo moramo do nove godine odraditi, da se ne bi dogodilo da se ova sredstva izgube tj. da mi 

ne realiziramo taj projekt, mi smo predložili ministarstvu tj. tražili smo da potpišemo drugi ugovor da 

ćemo mi kao vijeće raditi nešto drugo sa tim sredstvima. 

Melanija T. Rameša: od nove godine stupa na snagu novi zakon o financiranju jedinica lokalne 

samouprave  

Luka Ježina: ugovor se bazira na sporazumu između naše općine i općine Tisno gdje je svaka općina 

navela koji su njihovi strateški projekti za razvoj općine. Općina Tisno je rekla svoje, a mi smo rekli pet 

projekata.  

Venčoslav Skračić: ako smo zaključili stavljam četvrtu točku na glasovanje, pa tko je za? 

 Prijedlog Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na dohodak ostvaren na 
području Općine Murter-Kornatiza realizaciju kapitalnih projekata po Sporazumu o 

zajedničkom financiranju kapitalnih projekata od interesa za razvoj otoka Murter (naša 
KLASA: 342-01/16-01/03, URBROJ: 538-06-16-1 od 27. prosinca 2016.) prihvaćen je 

JEDNOGLASNO. 
 

 Sjednica Općinskog vijeća završena je u 18.50 sati 

 
 
Zapisničar:        Predsjednik 
Vesna Juran        Venčoslav Skračić  


